
Sakliste KK 1/22        

 

Tilstede: Edgar Fossheim, Linda Svendsrud, Sara Nordsveen, Jan Erik Aalbu, Kristoffer Erichsen, 
Ivar Stuan, Eiliv Flakne – ref. 

 

Sak 1: KK gjennomførte et kort møte under World Cup på Lillehammer 4.desember 2021. Leder KK 
redegjorde for aktuelle saker fra skistyret, to nye medlemmer fikk info rundt komiteens rolle og oppgave. 

  

Sak 2: Status økonomi         (o) 

Sportssjefen redegjorde for den økonomiske statusen i kombinert.  

Kombinert har et kostnadsbilde på 19,8 mNOK og 19,1 mNOK i inntekter. Med forbehold om inngang av bonus og 
andre ytelser, ligger vi an til et underskudd på 250 – 300 tusen kroner for 2021. Vær obs på akkumulerte kostnader ifm 
pandemien. Her dekkes kun nasjonale kostnader, ikke utgifter til internasjonale renn/deltakelser. Skiforbundet har for 
øvrig en gjennomgang av regnskap 2021 nå i uke 4/22. 

 Budsjettarbeid for 2022 kommer som egen sak i styremøter mars/april 

Sponsoravtaler: Bernt Halvard Olderskog i Bolder NOR deltok i møtet i 5 minutter og redegjorde for arbeidet med den 
nye avtalen med Craft, OBOS og sponsormarkedet generelt. 

Pr nå har vi disse hovedavtalene: 

• Helgeland Kraft 800’ pr år  fram til 2025 
• Craft   utstyrsavtale fram til 2026 
• OBOS   25 mNOK - 4 år fram til 2026 
• Autoplan  bilavtale 
• Opplysningen 1881 1,25 mNOK pr år  

 

 

Sak 3: Status sport         (o) 

OL-laget er tatt ut, samling i mellom-Europa nå foran OL 

NorgesCup i helga for jentene (Lillehammer, NRK1 i helga) 

Ulike arr er flyttet på pga Covid, juniorlandskamp, Solan Gundersen, Hovedlandsrennet COC 11-13 feb på Lillehammer 

NorgesCup er viktige arr for rekruttering, bredden i satsingen og mulighetsrommet for at jenter får sjansen 

 



Sak 4: Strategisamling 2022-2025       (v) 

KK bør invitere til ½-dagsmøte i begynnelsen av mars der KK, trenere, støtteapparat diskuterer veivalg framover 

Innledning v sportssjef hvor fokus var lagt på… 

• Elitesatsing 
• Rekruttering 
• Økonomi/organisasjon 
• Markedsposisjon i Norge og internasjonalt 
• Medier inkl SoMe 

Vedtak: KK nedsetter en programkomite for denne samlingen som får i mandat til å organisere strategisamlingen og sørge for 
nødvendig prosess. Programkomiteen består av Linda Svendsrud og Eiliv Flakne. Komiteen kommer tilbake til KK i løpet av 
medio februar med forslag til formål, sakliste og framdrift. Dette diskuteres i neste KK-møte. 

Sak 4: Sesongevaluering 2021/2022       (v) 

Hvordan skal en evt prosess organiseres, mtp vinkling, spørsmål og involvering av interessenter 

Dette punktet legges inn under arbeidet med strategisamling og vil danne en plattform for arbeidet der. 

Sak 5: Toppidrettsveka 2022          (v) 

Toppidrettsveka ønsker oss inn der i august, sportssjefens forslag til KK er: 

• hopprenn og langrenn Knyken for Sommer - NM liten bakke 
• hopprenn Bjørkbakken og langrenn Granåsen for Sommer – NM normal bakke  

  Tentativt program til NRK ser slik ut: 

  Hitra – torsdag 25.08   

• 10:00 - 11:00 – Nordic combined ski jump (Stjordal) 
• 18:30 - 21:00 – Long distanse classic - 55 km 

 
 Aure – fredag 26.08    

• 10:00 - 11:00 - Nordic combined ski jump (Knyken) 
• 16:00 - 20:45 – Sprint free technique  
• 18:00 - 19:00 – Nordic combined ski  

 Granåsen – lørdag 27.08   

• 10:00 - 12:00 – 5/10k free technique individual start 
• 17:00 - 18:00 - Nordic combined ski 
• 18:00 - 20:00 – 10/15k classic pursuit FINALE TOPPIDRETTSVEKA 
• 19:00 - 02:00 – AFTER SKI Royal Garden 

 

Vedtak: KK tar planene til etterretning og godkjenner at arrangementet kan kalles sommer-NM 

 

 

 



Sak 6: FIS-kongress 2022          (v) 

FIS-kongress avholdes i mai 2022 i Portugal. Frist for innsending av forslag er i henhold til de nye vedtektene 3 måneder før 
kongressen. Skistyret, som besluttende organ, må ha forslag til behandling i sitt møte 30. januar. Dersom kombinert ønsker å 
foreslå saker som skal fremmes for kongressen, må derfor begrunnet forslag/innstilling oversendes administrasjonen innen 25. 
januar.  

Diskusjon: Hvis vi skal på dagsorden i FIS Kongressen, må vi uansett ta det inn gjennom Executive 
Commitee for Nordic Combined. Det store løpet her vil være kvinnekombinert i 2026. 

  

Vedtak: KK har ingen saker til forslag  

Sak 7: Møteplan 2022         (v) 

KK bør ha jevnlige, forutsigbare møter, målt opp mot sportslig og idrettsadministrative årshjul 

Innledning v sekretær 

Utsatt til neste KK 

Sak 8: Aktuelle saker fra Utøverutvalget       (o) 

Utøverrepresentanten redegjorde for de viktigste sakene i Utøverutvalget:  

• Utstyrskontroll – her går diskusjonen på en mer tydelig linje for når vi skal diske samtidig som vi arbeider med å få 
fram en mer generell positivitet til mer kontroll.  

• Kommunikasjonen på de ulike arrangementene. Det fungerer godt mellom rennleder/koordinator og trenere, men vi 
må bedre kommunikasjonen videre – til foreldre og øvrig støtteapparat 

• Hvilke distanser skal jentene gå i konkurranser framover;  2,3 – 5 – 10 km 
 

KK diskuterte hvorvidt Vårmøtet kunne ta opp tema herfra til diskusjon: Hvordan kan vi legge best mulig til rette for rekruttering 
slik at også de nest beste og de som satser fra grunnplanet, opplever lyst til å fortsette? 

Sak 9: Samarbeidsmøte med Hoppkomiteen      (d) 

Aktuelle saker: rekruttering, erfaringsutveksling, … 

Utsatt til neste KK 

 

Sak 10: Seertall/-oppslutning om kombinert      (d) 

Hvor god oppslutning får kombinert i seeruniverset og hvilken betydning får tallene for sportens fremtid? 

Se vedlegg fra Ivar tir. 18.01.2022 09:42 

Utsatt til neste KK 



 

Sak 11: Eventuelt          

Ingen saker 

 

Avrunding ved leder KK           

 

 


